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Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 80/31.03.2021 
 

 

ROMÂNIA 
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Nr. 5.634/12.03.2021 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad  

din data de 12 martie 2021, ora 13.00 
 
 
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean 

Arad a Dispoziţiei nr. 91/05.03.2021 a preşedintelui Consiliului Judeţean privind 
convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, 
data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul 
Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web. Ședinta 
a avut loc prin mijloace electronice. 

 
Prezenți: Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar Răzvan-

Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni, Lupu Silvana – Secretar general al 
Județului. 
 

Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi! Astăzi pe ordinea de zi avem zece puncte 
plus Diverse și încă două proiecte de hotărâre introduse suplimentar pe care o să vă rog 
să acceptați să le punem după punctul 9, adică înainte de solicitarea Consiliului de 
Administrație al Regiei Autonome care nu trebuie votat, e doar o prezentare și e de 
Diverse. Doamna secretar general dacă vreți să votați ordinea de zi?  

Dna Lupu Silvana: Da. Vot pentru ordinea de zi. Domnul președinte!  
Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
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Dl Bőlőni Győrgy: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc!  
Dl Bulbuc Ioan: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Gligor Alin-Sorin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: Sunt „pentru” să introducem cele suplimentare și să 

modificăm ordinea de zi. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Doamna Pop! 
Dna Pop Talida: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețam! 
Dl Remețan Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan!  
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici! 
Dl Ulici Ion: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru”. 
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Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 
 

ORDINE DE ZI 
a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 12.03.2021, ora 13.00 
 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței 
ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 25 februarie 2021 – inițiativa președintelui. 

2.Depunerea jurământului de către domnul Moţ Petru. 
3.Proiect de hotărâre pentru completarea componenţei Comisiei juridice a 

Consiliului Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat în 

vederea implementării proiectului „STRATEG AR + dezvoltare economică sustenabilă 
pentru viitorul Aradului” – iniţiativa preşedintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 19, etajul II din imobilul situat în municipiul Arad, str. Horia nr. 2 – 
iniţiativa preşedintelui. 

6.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 7/C, corp A, etaj I din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei 
nr. 9 – iniţiativa preşedintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 23, scara C, etajul III din imobilul situat în municipiul Arad, str. Vasile 
Goldiș nr. 1-3 – iniţiativa preşedintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale de alipire a 
imobilelor înscrise în C.F. nr. 330109 Arad și în C.F. nr. 356584 Arad – iniţiativa 
preşedintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru dezlipirea 
imobilului-teren înscris în C.F. nr. 317389 Vladimirescu – iniţiativa preşedintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 
duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Sinaci Ionel-Dorel 
– iniţiativa preşedintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 
duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Cătană Vasile-
Valer – iniţiativa preşedintelui. 

12.Solicitarea Consiliului de Administraţie al Regiei Autonome Administraţia Zonei 
Libere Curtici-Arad, înregistrată la Consiliul Judeţean Arad sub nr. 4.233/25.02.2021. 

13.Diverse. 
 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 12.03.2021 

s-a votat cu 30 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
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Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
68/2021 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 12 martie 2021. 

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 25 februarie 2021 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-

verbal al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 25 februarie 2021. Dacă 
sunt intervenții? Sau cum procedăm, la sfârșit? Da..., dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 

Punctul 2 
Depunerea jurământului de către domnul Moţ Petru. 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 2. Depunerea jurământului de către domnul Moţ 

Petru. 
Dl Moț Petru: „Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot 

ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Arad. Aşa să 
îmi ajute Dumnezeu”. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre pentru completarea componenţei Comisiei juridice a Consiliului 

Judeţean Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 3. Proiect de hotărâre pentru completarea componenţei 

Comisiei juridice a Consiliului Judeţean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat în 

vederea implementării proiectului „STRATEG AR + dezvoltare economică sustenabilă 
pentru viitorul Aradului” – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

încheierii unui Acord de Parteneriat în vederea implementării proiectului „STRATEG AR + 
dezvoltare economică sustenabilă pentru viitorul Aradului”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 19, etajul II din imobilul situat în municipiul Arad, str. Horia nr. 2 – 
iniţiativa preşedintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 5. Proiect de hotărâre privind neexercitarea 
dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 19, etajul II din imobilul situat în 
municipiul Arad, str. Horia nr. 2. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 7/C, corp A, etaj I din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei 
nr. 9 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 6. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 

preemţiune asupra apartamentului nr. 7/C, corp A, etaj I din imobilul situat în municipiul 
Arad, str. Episcopiei nr. 9. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 23, scara C, etajul III din imobilul situat în municipiul Arad, str. Vasile 
Goldiș nr. 1-3 – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 7. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de 

preemţiune asupra apartamentului nr. 23, scara C, etajul III din imobilul situat în municipiul 
Arad, str. Vasile Goldiș nr. 1-3. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale de alipire a imobilelor 

înscrise în C.F. nr. 330109 Arad și în C.F. nr. 356584 Arad – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației 

cadastrale de alipire a imobilelor înscrise în C.F. nr. 330109 Arad și în C.F. nr. 356584 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru dezlipirea 

imobilului-teren înscris în C.F. nr. 317389 Vladimirescu – iniţiativa preşedintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean 

Arad pentru dezlipirea imobilului-teren înscris în C.F. nr. 317389 Vladimirescu. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 

duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Sinaci Ionel-Dorel 
– iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 1, proiect de hotărâre introdus suplimentar pe ordinea de 

zi. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei 
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normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Sinaci Ionel-Dorel. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 

duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Cătană Vasile-
Valer – iniţiativa preşedintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Și al doilea punct. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării 

de drept, înainte de expirarea duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean 
a domnului Cătană Vasile-Valer. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Înainte de a trece la vot vreau să îi felicit pe cei doi colegi ai noștri care sunt astăzi 

subprefecți, să le doresc să aibă o carieră de succes și să rămână parteneri mai departe 
cu Consiliul Județean. Vă rog, doamna secretar general!  

Dna Lupu Silvana: Vot pentru toate proiectele de pe ordinea de zi. Domnul 
președinte! 

Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Toate. 
Dl Cionca Iustin: Toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru” toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru” toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: „Pentru” toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru” toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru” toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru” toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru” toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Gligor Alin-Sorin: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
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Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel-Ștefan: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! „Pentru”. 
Dl Moț Petru: „Pentru” la toate punctele, mai puțin punctul 1 unde nu am voie să 

votez și la jurământ nu e cazul. Mulțumesc! 
Dna Lupu Silvana: Da, mulțumesc! Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop! 
Dna Pop Talida: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan! 
Dl Remețan Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici! 
Dl Ulici Ion: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 

 
 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 25 februarie 2021. 30 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
69/2021 privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Arad din data de 25 februarie 2021. 
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2. Depunerea jurământului de către domnul Moţ Petru. 
 
3.Proiect de hotărâre pentru completarea componenţei Comisiei juridice a 

Consiliului Judeţean Arad. 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – 
vicepreședinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă 
-. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
70/2021 pentru completarea componenţei Comisiei juridice a Consiliului Judeţean Arad. 

 
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat în 

vederea implementării proiectului „STRATEG AR + dezvoltare economică sustenabilă 
pentru viitorul Aradului”. 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – 
vicepreședinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, 
Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă 
-. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
71/2021 privind aprobarea încheierii unui Acord de Parteneriat în vederea implementării 
proiectului „STRATEG AR + dezvoltare economică sustenabilă pentru viitorul Aradului”. 

 
5.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 19, etajul II din imobilul situat în municipiul Arad, str. Horia nr. 2. 31 
voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
72/2021 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 19, etajul 
II din imobilul situat în municipiul Arad, str. Horia nr. 2. 
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6.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 
apartamentului nr. 7/C, corp A, etaj I din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei 
nr. 9. 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor 
Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
73/2021 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 7/C, corp 
A, etaj I din imobilul situat în municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 9. 

 
7.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra 

apartamentului nr. 23, scara C, etajul III din imobilul situat în municipiul Arad, str. Vasile 
Goldiș nr. 1-3.  31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, 
Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
74/2021 privind neexercitarea dreptului de preemţiune asupra apartamentului nr. 23, scara 
C, etajul III din imobilul situat în municipiul Arad, str. Vasile Goldiș nr. 1-3. 

 
8.Proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale de alipire a 

imobilelor înscrise în C.F. nr. 330109 Arad și în C.F. nr. 356584 Arad. 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-
Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
75/2021 privind însușirea documentației cadastrale de alipire a imobilelor înscrise în C.F. 
nr. 330109 Arad și în C.F. nr. 356584 Arad. 

 
9.Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Județean Arad pentru dezlipirea 

imobilului-teren înscris în C.F. nr. 317389 Vladimirescu. 31 voturi pentru (Cionca Iustin – 
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preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-
Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
76/2021 privind acordul Consiliului Județean Arad pentru dezlipirea imobilului-teren înscris 
în C.F. nr. 317389 Vladimirescu. 

 
10.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 

duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Sinaci Ionel-
Dorel. 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor 
Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
77/2021 privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei normale a 
mandatului, a calității de consilier județean a domnului Sinaci Ionel-Dorel. 

 
11.Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea 

duratei normale a mandatului, a calității de consilier județean a domnului Cătană Vasile-
Valer. 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha 
Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor 
Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi 
Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan 
Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion 
și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
78/2021 privind constatarea încetării de drept, înainte de expirarea duratei normale a 
mandatului, a calității de consilier județean a domnului Cătană Vasile-Valer. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 10. Avem o solicitare din partea Consiliului de 

Administraţie al Regiei Autonome Administraţia Zonei Libere Curtici-Arad, înregistrată la 
Consiliul Judeţean cu nr. 4233 din 25 februarie 2021 care pe scurt solicită revocarea sau 
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modificarea Hotărârii de Consiliu Județean nr. 218 din 24.07 și a Hotărârii de Consiliu 
Județean nr. 339 din 30.10.2020 privind diminuarea suprafeței Zonei Libere Curtici-Arad 
de la suprafața totală de 90 de hectare la suprafața totală de 84, astfel încât Regia să aibă 
posibilitatea atragerii noilor investiții la nivelul județului și municipiului Arad. Nu am făcut 
proiect de hotărâre pentru că din punctul meu de vedere trebuie să ne menținem hotărârea 
adoptată în unanimitate, de transfer a acestui teren din administrarea Zonei Libere în 
administrarea noastră, pentru că noi suntem proprietari pe acest teren și dorim, pentru că 
noi suntem și acționari majoritari la Aeroportul SA Arad, să folosim acest teren pentru niște 
investiții care să ajute Aeroportul în viitor, este singura suprafață care ne poate ajuta să 
facem lucrul acesta. După cum știți, Zona Liberă mai are și alte terenuri la Curtici și nu 
putem, dacă e nevoie pe viitor de suprafețe suplimentare, putem să cumpărăm terenuri în 
vecinătatea Zonei Libere și să extindem Zona Liberă, dar cum noi în ultimii 20 de ani nu 
prea am mai avut doritori, nu am făcut lucrul acesta. Așteptăm propuneri din partea Zonei 
Libere dacă crede că are nevoie de teren suplimentar, pentru că noi nu vrem să pierdem 
niciun investitor, însă aici vorbim despre un investitor care vrea să facă o fabrică de 
avioane la Arad și are nevoie de extinderea aceasta la Aeroport și un investitor care înțeleg 
că vrea să închirieze un teren pe care să ne ofere 20 de mii de euro. Ori, din punct de 
vedere al oportunității, eu ca președinte de Consiliu Județean solicit să rămânem cu 
hotărârea respectivă, să mergem mai departe pe hotărârea de Guvern de transfer acestui 
teren și evident să plătim, dacă se va ajunge la un consens între cele două instituții, sumele 
pe care le datorăm și care au fost investite de către Zona Liberă. Dacă cineva dorește să 
intervină? 

Dna Bibarț Cristina: Bună ziua! Sunt Cristina Bibarț, director general Zona Liberă 
Curtici-Arad. Vreau să menționez că realitatea este cu totul și cu totul alta. Noi o să 
pregătim un memoriu pentru fiecare consilier județean în parte, să le explicăm exact 
situația despre care faceți dumneavoastră referire. Așa este cel mai corect! Există un 
investitor care își dorește o suprafață de teren, cererea a fost făcută de anul în trecut, nu 
a primit niciun răspuns vizavi de această cerere și noi am dori să știm situația actuală a 
proiectului de hotărâre de Guvern ca să știm mai departe cum putem să ne organizăm 
licitația de concesiune.  

Dl Cionca Iustin: Repet încă o dată, hotărârea de Guvern este oprită la Ministerul 
Dezvoltării datorită intervenției dumneavoastră. 

Dna Bibarț Cristina: Noi nu am făcut nicio intervenție la Ministerul Dezvoltării să 
oprim o hotărâre de Guvern. 

Dl Cionca Iustin: Bun. Eu am..., 
Dna Bibarț Cristina: Dar noi am pus doar o întrebare..., 
Dl Cionca Iustin: Doamna...,  
Dna Bibarț Cristina:..., ce se întâmplă..., nu. Noi am pus o întrebare la Minister, ce 

se întâmplă cu investițiile care au fost făcute pe suprafața de 4 hectare de teren de la Zona 
Liberă Curtici Aeroport. Atât! 

Dl Cionca Iustin: Doamna director! Doamna director! 
Dna Bibarț Cristina: Noi nu ne-am opus...,  
Dl Cionca Iustin: Am înțeles.  
Dna Bibarț Cristina:..., noi nu am oprit absolut nimic! 
Dl Cionca Iustin: Mă bucur..., mă bucur să aud asta! Noi am primit o adresă de la 

domnul ministru în care ne solicită să ne punem de acord așa cum este normal, doar că 
există o divergență între serviciul nostru economic și ceea ce ne cereți dumneavoastră. 
Cei de la mine spun că nu putem să decontăm, am fi sancționați de Curtea de Conturi, 
niște cheltuieli pe care le-ați făcut pentru alte suprafețe, dar încă o dată, vă asigur aici 
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public, în numele Consiliului Județean că vă dăm banii, mai ales că aceștia se întorc tot la 
Consiliul Județean. Cred că nu trebuie să ne încurcăm în formalități. 

Dna Bibarț Cristina: Noi nu am cerut banii. Noi vrem să concesionăm terenul 
respectiv, care în momentul de față nu are ridicat dreptul de administrare. Deci, din punctul 
acesta de vedere noi nu am cerut niciun ban! Noi am întrebat ce se întâmplă cu investițiile, 
nu am cerut o sumă de bani. Vrem să știm stadiul în care se află proiectul la Ministerul 
Dezvoltării. 

Dl Cionca Iustin: Așteaptă să ne înțelegem noi. Eu i-am trimis acuma o adresă..., 
Dna Bibarț Cristina: Dar nu avem niciun document din partea lor! Nici din partea 

dumneavoastră! 
Dl Cionca Iustin: Avem noi! 
Dna Bibarț Cristina: Noi nu știm..., dar noi nu am primit nimic! 
Dl Cionca Iustin: Păi încă o dată, dânșii cu noi discută că noi suntem proprietarii.  
Dna Bibarț Cristina: Ok! 
Dl Cionca Iustin: Ei ne cer doar să respectăm legea privind despăgubirea 

dumneavoastră pentru investițiile care le-ați făcut pe acest teren. Și nu ne-au dat avizul 
până când noi nu ne înțelegem. Dar acum am ajuns la o înțelegere cu domnul ministru și 
mi-a spus că dacă noi ne angajăm ferm să vă dăm banii pe care îi datorăm, dânsul ne dă 
avizul și va intra pe hotărârea de Guvern. Și e păcat să începeți o..., 

Dna Bibarț Cristina: Noi nu vrem să pierdem acest investitor, este important pentru 
Zona Liberă, pentru dezvoltare, pentru tot ce se întâmplă în perimetrul Zonei Libere. Și v-
am ruga, în sprijinul dumneavoastră, să putem să demarăm licitația de concesiune. Este 
foarte important pentru noi, este un investitor mare, cu activitate de 25 de ani în domeniu, 
dorește doar o parte din suprafața respectivă, deci nu dorește toată suprafața respectivă. 
Eu cred că poate să existe înțelegere și din partea dumneavoastră. Teren în altă parte 
nouă nu puteți să ne dați din cauză că noi avem un regim de zonă liberă și nu avem cum 
să luăm teren în altă parte. Ar trebui să se modifice anumite deschideri de exemplu, că 
există anumite porți de deschidere în interiorul Zonei Libere și este foarte complicat să 
primim teren în altă parte, ținând cont că în jurul nostru sunt doar terenuri private și nu cred 
că nimeni nu ar fi interesat să ne vândă și să ne..., sau să expropriați, în cel mai rău caz.  

Dl Cionca Iustin: Există posibilitatea de expropriere dacă vă manifestați intenția..., 
Dna Bibarț Cristina: Da, dar vă dați seama ce ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Dar..., doamna director, numai puțin! 
Dna Bibarț Cristina: ...(neinteligibil)... o situația neplăcută din partea investitorului. 
Dl Cionca Iustin: Doamna director, numai un pic să fiți atentă. 
Dna Bibarț Cristina: Da. 
Dl Cionca Iustin: Deci acest teren, noi avem nevoie de el datorită proximității față 

de pista Aeroportului. 
Dna Bibarț Cristina: Nu are nicio legătură! 
Dl Cionca Iustin: Bine. 
Dna Bibarț Cristina: Nu are nicio legătură! Așa există terenul de la Șiria, unde există 

firma care ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Bine. Doamna director! 
Dna Bibarț Cristina:..., care face zboruri și..., 
Dl Cionca Iustin: Doamna director! Consiliul Județean..., 
Dna Bibarț Cristina:..., este suficient teren și la Șiria. 
Dl Cionca Iustin: Ascultați-mă! Acuma mă trimiteți la Șiria, ok. Deci..., 
Dna Bibarț Cristina: Păi..., dar de exemplu la Brașov, este fabrica de avioane care 

nu are aeroport în împrejurimea fabricii de avioane. Deci..., 
Dl Cionca Iustin: Păi cum, ies pe șosea sau cum? 
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Dna Bibarț Cristina:..., bunăvoință cred că poate să existe din partea tuturor, și a 
noastră și a dumneavoastră! 

Dl Cionca Iustin: În fine. Deci noi avem o cerere, avem o hotărâre aprobată în 
unanimitate de consilieri, noi încercăm acuma să găsim o soluție și încă o dată, eu nu 
vreau să intru în divergențe cu dumneavoastră. Dumneavoastră vă reprezentați..., 

Dna Bibarț Cristina: Dar nu..., nici nu se pune problema! Noi încercăm să 
colaborăm. 

Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră vă reprezentați punctul de vedere, pentru asta 
sunteți directorul Zonei să vă luptați să aduceți bani acolo, însă eu sunt președintele 
județului și trebuie să am..., 

Dna Bibarț Cristina: Dar banii îi aducem pentru Consiliul Județean, mă scuzați!  
Dl Cionca Iustin: Aveți dreptate! Păi și dacă..., 
Dna Bibarț Cristina: Deci nu...,  
Dl Cionca Iustin:..., și dacă..., 
Dna Bibarț Cristina:..., noi dăm profit la Consiliul Județean în primul rând.  
Dl Cionca Iustin: Aveți..., aveți dreptate! Însă vă spun acum. Eu nu vreau..., dacă 

vreți să faceți..., eu am încercat să țin un pic discreție pe Planul de afaceri trimis de această 
firmă, pentru că îmi este frică să nu vină alte județe și să ducă investitorul acolo. Dar dacă 
dumneavoastră forțați acum..., eu dacă..., vă citesc să vedeți ce înseamnă acest Plan de 
afaceri, cu riscul să pierdem investitorul. 

Dna Bibarț Cristina: Dar stați să vă spun! Planul de afaceri trebuia depus la 
Ministerul Dezvoltării. 

Dl Cionca Iustin: De ce? 
Dna Bibarț Cristina: Deci, Planul de..., păi așa e normal! Deci trebuie să se știe ce 

se va dezvolta pe suprafața respectivă de teren! Deci nu vă supărați, noi nu avem intenție 
să facem în așa fel încât investitorii să plece! Dar eu cred că este loc pentru toată lumea! 

Dl Cionca Iustin: Nu este! Eu asta încerc să vă explic acum. Avem nevoie de acest 
teren pentru o investiție care va..., 

Dna Bibarț Cristina: Dar de ce nu este? 
Dl Cionca Iustin:..., crea o industrie nouă în județul nostru.., 
Dna Bibarț Cristina: Dar..., nu are nicio legătură cu Aeroportul! Eu înțeleg că domnul 

Seculici își dorește foarte mult acest teren. Domnul este administrator, este asociat în firma 
respectivă, am actele aici în față.  

Dl Cionca Iustin: Păi dar nu este secret! 
Dna Bibarț Cristina: Dar eu cred că putem să găsim o variantă și pentru ceilalți! 

Deci, trebuie să putem să fim mult mai deschiși pentru investitorii care ar vrea să vină în 
Zona Liberă, în județ, în municipiu. Trebuie să existe bunăvoință din partea tuturor. Vedeți, 
mai ales în perioada aceasta de criză. 

Dl Cionca Iustin: Da. 
Dna Bibarț Cristina: Gândiți-vă la veniturile noastre. Noi avem..., mai avem o situație 

neplăcută cu o firmă care este în insolvență acolo, deci sunt mai multe aspecte care trebuie 
să le rezolvăm și cerem și ajutorul dumneavoastră. Deci noi chiar solicităm să ne sprijiniți, 
să putem să mergem mai departe, Zona să se dezvolte și la Curtici și la Aeroport.  

Dl Cionca Iustin: Doamna director! 
Dna Bibarț Cristina: ...(neinteligibil)... să facem. 
Dl Cionca Iustin: Pentru mine, și Zona Liberă și Aeroportul sunt la fel de importante. 

Acuma..., 
Dna Bibarț Cristina: Păi și atunci ajutați-ne! 
Dl Cionca Iustin: Păi da, ascultați-mă acum! Am de ales între a aduce o fabrică aici 

sau nu o aduce. 
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Dna Bibarț Cristina: Sau a închide Zona Liberă! Pentru că noi...,  
Dl Cionca Iustin: Acuma hai să nu...,  
Dna Bibarț Cristina:..., dacă nu o să avem investitorul se va închide Zona Liberă 

pentru că noi nu o să mai avem profit, nu o să mai avem din ce trăi. Cheltuielile sunt foarte 
mari! 

Dl Cionca Iustin: Doamna director, haideți să nu exagerăm acuma! Dumneavoastră 
vreți să aduceți cu investitorul acesta am înțeles 20 de mii de euro pe an. 

Dna Bibarț Cristina: Cum 20 de mii de euro pe an? Cine v-a spus așa ceva? 
Doamne ferește! 

Dl Cionca Iustin: Păi avem o adresă de la dumneavoastră în care ne spuneți să o 
scoatem la licitație cu 2 euro, nu? Nu am înțeles bine?  

Dna Bibarț Cristina: Nu.  
Dl Cionca Iustin: Sau 1 euro? 
Dna Bibarț Cristina: Este greșit! Nu. 
Dl Cionca Iustin: Și câte hectare? 
Dna Bibarț Cristina: 3.  
Dl Cionca Iustin: Atunci 30 de mii de euro. 
Dna Bibarț Cristina: Și primiți și două..., nu! Nu este așa! Nu! Deci, stați să vă spun. 

Și primiți și niște hale. Primiți 2 hale. 
Dl Cionca Iustin: Doamnă, halele acelea le primesc când se termină...,  
Dna Bibarț Cristina: Deci stați să vă spun. 30 de mii de euro pe an este doar 

redevența, plus licențe, plus permise, plus restul. Deci nu sunt doar 20 de mii de euro pe 
an! Bun, dar, o întrebare. Atunci firma care vine Aero-East..., eu tot întreb și nimeni nu îmi 
răspunde. Cât este valoarea de pornire a licitației pentru terenul respectiv? 

Dl Cionca Iustin: Vom face o evaluare cu un evaluator ANEVAR. Dar nu din asta 
vrem noi...,  

Dna Bibarț Cristina: Am făcut-o noi! O avem! Vă spun eu! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Ascultați-mă puțin! Noi nu din asta..., 
Dna Bibarț Cristina: ...(neinteligibil)... mai puțin! 
Dl Cionca Iustin: Doamna director, nu din asta vrem să câștigăm! 
Dna Bibarț Cristina: Dar din ce? 
Dl Cionca Iustin: Ascultați-mă un pic! 
Dna Bibarț Cristina: Da, sigur! 
Dl Cionca Iustin: Haideți să dau..., haideți să dau din casă că acuma trebuie să mă 

justific. Sursa de venit care dânșii o promovează aici, spune așa: în primul an venitul, 1 
milion 430 de mii de euro, al doilea an, 2 milioane 200, al treilea an, 2 milioane 700 de mii 
de euro, al patrulea an 3 milioane..., 

Dna Bibarț Cristina: Dar venitul nu este profit, mă scuzați! 
Dl Cionca Iustin: Doamnă, vorbim de venit, da? 
Dna Bibarț Cristina: Venitul cui? 
Dl Cionca Iustin: Venitul lor! 
Dna Bibarț Cristina: Păi dar nu ne interesează venitul lor! 
Dl Cionca Iustin: Dar pe mine mă interesează economia Aradului! Se crează locuri 

de muncă! Vor face investiții de milioane de euro care vor fi impozitate de soțul 
dumneavoastră! 

Dna Bibarț Cristina: Dar nu este aceeași speță! Deci nu este aceeași speță! Firma 
care dorește să vină în Zona Liberă este de 25 de ani în România, în Serbia..., 

Dl Cionca Iustin: Doamnă..., 
Dna Bibarț Cristina:..., în Ungaria. 
Dl Cionca Iustin: Și ce vor face? Doamna director..., 
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Dna Bibarț Cristina: Deci are venituri mult mai mari de ceea ce îmi spuneți 
dumneavoastră! 

Dl Cionca Iustin: Așa ziceți dumneavoastră că o firmă de..., 
Dna Bibarț Cristina: Nu! Spune..., da, nu eu o spun! Ne spun actele contabile! 

Verificați la ANAF veniturile firmei pe ultimii 10 ani! 
Dl Cionca Iustin: Scuzați-mă! Ce vrea să facă firma aceasta? Că este secret, nu am 

auzit încă. 
Dna Bibarț Cristina: Fac logistică. Nu este secret! Nu este secret! 
Dl Cionca Iustin: Fac logistică în Zona Liberă? 
Dna Bibarț Cristina: Da! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Și de ce nu ne caută și pe noi la Consiliul Județean să 

discutăm cu ei? 
Dna Bibarț Cristina: Dar au venit la ședința Consiliului de Administrație! Vine..., vă 

caută și pe dumneavoastră, nu este problemă! 
Dl Cionca Iustin: Consiliul de Administrație nu este Consiliul Județean. Uitați, firma 

aceasta s-a adresat Consiliului Județean. 
Dna Bibarț Cristina: Dar a fost prezent domnul vicepreședinte Cadar la întâlnirea cu 

ei și doamna președintă a Consiliului de Administrație, doamna Ribovici!  
Dl Cionca Iustin: Așa. 
Dna Bibarț Cristina: Deci au fost reprezentanți ai Consiliului Județean! Deci au fost 

...(neinteligibil)... la discuții. Ei vin și la dumneavoastră, nu este nicio problemă! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Domnul Cadar! Domnul Cadar, mă auziți?  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Da, vă aud! 
Dl Cionca Iustin: Hai spuneți-mi dacă ați fost la Consiliul de Administrație, punctul 

dumneavoastră de vedere, dacă credeți că trebuie să alegem între Zona Liberă acest 
investitor și cel pe care l-am promovat data trecută. Care este poziția dumneavoastră? 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Am participat, sigur, la ședința Consiliului de 
Administrație, unde a participat și reprezentantul din ce am înțeles, chiar administratorul 
societății care dorește să vină în Zona Liberă. Dar din punctul meu de vedere s-a intrat pe 
o falsă problemă sau o falsă pistă. Zona și terenul respectiv despre care este în dezbatere, 
cele 5 hectare, 5,2 hectare au o valoare și trebuie să o fructificăm datorită poziției lor în 
ceea ce înseamnă dezvoltarea Aeroportului. 

Dna Bibarț Cristina: Care valoare? Ce valoare are?  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Nu știu să vă spun..., 
Dl Cionca Iustin: Doamna director! 
Dna Bibarț Cristina: Dacă știți valoarea ...(neinteligibil)... știți valoarea. 
Dl Cionca Iustin: Am o rugăminte! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Vă rog frumos dacă..., 
Dl Cionca Iustin: Am o rugăminte să nu mai interveniți până termină..., noi avem 

niște reguli la Consiliul Județean și după aceea vă lăsăm să vorbiți. 
Dna Bibarț Cristina: Ok! Mă scuzați! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Mulțumesc domnul..., 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Pot vorbi? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Deci voiam să spun că cele 5 hectare, datorită poziției 

lor în proximitatea Aeroportului și în special a pistei, că de fapt valoarea celor 5 hectare în 
ce înseamnă industria aeroportuară o dă poziția lor. În sensul în care, un parc logistic, cu 
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tot respectul, se poate face și la 20 de kilometri și la 10 kilometri distanță de pistă sau la 3 
kilometri. Dar, o investiție în ce înseamnă, fie că vorbim de industria aeronautică, fie că 
vorbim de o mentenanță pentru avioane, fie că vorbim de orice altă investiție care necesită 
pista în proximitate, este important în ceea ce înseamnă dezvoltarea respectivei suprafețe. 
Cum spunea și domnul președinte și v-am spus și eu, dacă este nevoie de o dezvoltare și 
dacă avem, cu mare interes așteptăm alți și câți mai mulți investitori atrași de facilitățile 
Zonei Libere, în momentul respectiv se poate demara o mărire a suprafeței. Cum se face 
astăzi procedura? Prin hotărâre de Consiliu și hotărâre de Guvern de diminuare a 
suprafeței Zonei Libere, la fel putem parcurge același traseu pentru mărirea suprafeței 
Zonei Libere. Important este să găsim pe cei care doresc să vină să investească și să 
beneficieze de facilitățile pe care dumneavoastră le oferiți acolo. De aceea, cred că nu 
putem să punem în discuție și să comparăm ceea ce înseamnă activitatea pe o firmă de 
logistică, pe o firmă din industria aeronautică sau pe o firmă din industria textilă sau o altă 
industrie. Eu cred că importanța și decizia în ceea ce înseamnă dezvoltarea economiei 
județului Arad înseamnă de adaptare a nevoilor investitorilor. Dacă investitorii în ce 
înseamnă industria aeroportuară, că acuma vorbim de treaba aceasta, doresc să vină, nu 
pot să vină decât în proximitatea Aeroportului și pistei. E important să găsim o variantă și 
pentru societatea Euroccoper care dorește să investească, sunt perfect de acord. Am 
participat, am văzut că dânsul, domnul de la firmă care a fost la ședința Consiliului de 
Administrație este interesat să facă o investiție în Arad, putem găsi o variantă în care poate 
își mulțumește investiția în ce înseamnă zona de la Acva Tour, poate merge spre parcul 
din sau suprafața de la Curtici sau poate găsim o altă variantă sau o altă soluție în care să 
își dezvolte intențiile de investiții în județul nostru.  

Dl Cionca Iustin: Bun. Eu vă mulțumesc pentru..., dacă mai dorește cineva să 
intervină pe subiectul..., 

Dna Bibarț Cristina: Pot să intervin? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dna Bibarț Cristina: Că mi-ați spus că nu am voie până nu vorbește domnul Cadar. 

Ideea este în felul următor. Această firmă Aero-East este o firmă înființată în anul o mie 
nouă sute..., în anul 2020 pe când..., nu știu cât a avut profitul și..., aș vrea să știu și eu 
datele contabile dacă este o firmă nouă. Și firma despre care vorbim noi, despre 
Euroccoper este înființată în 1994 și funcționează în momentul de față având mai multe 
puncte de lucru în țară. El are nevoie de regim de zonă liberă. Deci din acest motiv 
Euroccoper își dorește foarte mult să fie în interiorul Zonei Libere. Dacă dumneavoastră 
spuneți că este de interes ca Aero-East să poată să beneficieze de facilitățile Aeroportului, 
de ce nu găsiți dumneavoastră un teren lângă Aeroport să puteți să il dați, exact cum ni-l 
oferiți nouă? Mai ales că noi avem deja toată infrustructura, tot absolut și noi putem de luni 
să demarăm toată procedura de licitație pentru concesionarea terenului. Deci eu nu înțeleg 
acest aspect din punctul acesta de vedere. Deci nouă ne oferiți teren în altă parte și firmei 
care, vorba aceea, nu are nevoie de regim de zonă liberă, vreți să fie pe terenul care ni-l 
luați nouă și noi având nevoie de regimul de zonă liberă.  

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Eu nu vreau să intru..., 
Dna Bibarț Cristina: Deci din punctul acesta de vedere. 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Eu nu vreau să intru într-o dezbatere cu cifra de afaceri, 

cu bilanț, balanță și alte ...(neinteligibil)... 
Dna Bibarț Cristina: Dar este foarte important să știți. Asta spune foarte multe 

despre o firmă. 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Important..., stăm aici de un principiu de dezvoltare în 

sensul în care, dacă..., și vorbim acuma de proximitatea Aeroportului și de investițiile care 
necesită pista, că de fapt aici e toată discuția. Dacă nu aveau nevoie aceste investiții în 
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zona aeronautică de apropierea și de proximitatea pistei, puteau să le facă și la Șiria cum 
ziceați dumneavoastră sau și la Pâncota sau de ce nu și la Craiva care e o zonă mai puțin 
dezvoltată economic și găseau probabil forță de muncă. Dar, necesitatea și importanța 
acelei suprafețe este poziția ei, apropierea ei de pistă. Și ca să vă răspund de ce nu dăm 
în altă parte, pentru că nu putem și nu avem în altă parte în proximitatea pistei o suprafață 
care să corespundă din punct de vedere al..., ce înseamnă autorizațiilor și avizelor pentru 
a se putea construi pe ea. Restul sunt.., 

Dna Bibarț Cristina: Dar..., mă scuzați! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu:..., sunt zone de siguranță, sunt zone care necesită de 

distanță..., 
Dna Bibarț Cristina: Tocmai..., exact acest aspect. Deci ei nu vor putea folosi acel 

teren pentru că în momentul în care vor dori să intre pe pistă există o zonă de siguranță în 
care legea nu îți permite să o folosești. Deci..., 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Dar noi nu construim..., 
Dna Bibarț Cristina:..., este foarte complicat.  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu:..., în zona de siguranță..., 
Dna Bibarț Cristina: Da! Ba da, este exact..., exact la terenul la care faceți 

dumneavoastră referire.  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: ...(neinteligibil)... 
Dna Bibarț Cristina: Zona de siguranță trece pe lângă toată suprafața Zonei Libere. 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Nu se construiește în zona de siguranță! 
Dna Bibarț Cristina: Dar nu poți să o folosești! Nici nu poți să treci pe ea, nu că nu 

se construiește! Deci aia mă refer. 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: A, da? 
Dna Bibarț Cristina: A, nu! Vă spun sigur.  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Ok! 
Dna Bibarț Cristina: Deci legea nu îmi permite acest aspect! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Ca să..., 
Dna Bibarț Cristina: Pentru ca noi ne-am judecat...,  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu:..., ajungă..., 
Dna Bibarț Cristina:..., vă spun și de ce. Pentru că noi ne-am judecat cu Primăria 

Arad pentru zona de siguranță, pentru că noi plăteam impozit pe zona de siguranță fiind în 
exteriorul Zonei Libere. Știu foarte bine și cunosc acest aspect și am câștigat procesul 
respectiv tocmai pe acest motiv, că nu se poate folosi. Este considerată zonă de siguranță. 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Sunt cazuri în țară... 
Dna Bibarț Cristina: Și nu poate fi exploatată sub niciun motiv!  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Sunt cazuri în țară..., și vă dau exemplul cel mai practic 

pe care toată lumea probabil l-a văzut, când trecem de la Otopeni spre București, în stânga 
și în dreapta este Aeroportul Băneasa. Unde Romaero, unde se fac mentenațele 
avioanelor, are o hală construită. Se trece de pe pistă unde aterizează avionul care 
necesită această mentenanță, aterizează și frumos, frumos, tiptil, tiptil pe roți merge către 
hangarul unde se face mentenanța. Trece pe lângă zona de siguranță și se bagă frumos 
în hangar unde așteaptă să i se facă mentenanța. Deci..., 

Dna Bibarț Cristina: Nu cred că este același lucru. Așa există hangar și la Aeroportul 
Arad. Așa există hangar și la Aeroportul Arad, dar nu este aceeași situație cum e la noi. 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: E aceeași..., sunt hangaruri de diferite dimensiuni. 
Dna Bibarț Cristina: Eu consider că este necesar ca toți consilierii județeni să știe 

exact care e situația. Voi trimite un memoriu..., 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Sigur că da! 
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Dna Bibarț Cristina:..., la fiecare în parte, pentru că este foarte important să 
cunoască efectiv și cifrele, pentru că noi suntem supuși controlului Curții de Conturi și a 
altor organe competente și nu vreau la un moment dat să fie o problemă de acest gen. 
Pentru că noi nu putem să demarăm procedura de concesiune, dumneavoastră nu aveți 
finalizată și nu aveți făcuți pașii pentru hotărârea de Guvern și sunt atâtea luni de zile în 
care nu știm cine va răspunde pentru sumele pe care nu le încasăm în urma licitației de 
concesiune și pierdem investiții. Gândiți-vă că există investiții care se doresc să fie făcute 
acolo, va fi un hub, un parc industrial care va dezvolta tot felul de activități, de aceea ei au 
nevoie de regim de zonă liberă. Poate găsim o soluție în care să putem să îi avem și pe 
cei de la Euroccoper și pe cei de la Aero-East și atunci toată lumea ar fi mulțumită. 

Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Bineînțeles! Acesta este și interesul nostru să fie cât mai 
mulți investitori în județul Arad, că acest lucru aduce un plus de valoare județului..., 

Dna Bibarț Cristina: Corect!  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu:..., va aduce un venit în plus județului...,  
Dna Bibarț Cristina: Și profit Consiliului Județean! Deci pe noi..., 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: Bineînțeles! 
Dna Bibarț Cristina:..., în primul rând ne interesează, noi ca și regim ne interesează 

să putem da profit cât mai mare Consiliului Județean care este forul nostru tutelar. 
Dl Cionca Iustin: Bine. Doamna director, aștept..., 
Dna Bibarț Cristina: Deci aceasta este activitatea noastră. 
Dl Cionca Iustin: Doamna director, așteaptăm scrisoarea dumneavoastră..., 
Dna Bibarț Cristina: Da...,  
Dl Cionca Iustin: Până atunci..., 
Dna Bibarț Cristina: O să o trimit ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin:..., până atunci haideți să vă spun așa câteva date de aici că mi le-

ați cerut și să nu ziceți că este secret, deși nu era bine să le dăm, dar hai să le dăm. Deci, 
activitate de producție, service, mentenanță, vopsitorie avioane, valoare 20 de milioane de 
euro. Școală de pilotaj pentru 3-5 mii de studenți anual, în colaborare cu AV cu încasări de 
100 de milioane de euro. Realizare la Arad a cel puțin 35 de avioane pentru școala de 
pilotaj care este estimată la 3 milioane. Au la ora aceasta semnate contracte pentru 20 de 
milioane de euro cu China, India și Statele Unite. Mai vreți câteva detalii? 

Dna Bibarț Cristina: Da! Da! 
Dl Cionca Iustin: Da? 
Dna Bibarț Cristina: Unu foarte important. De ce nu își cumpără teren lângă, dacă 

au atâția bani, dacă vor să demareze atâtea investiții pe care ni le spuneți dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Pentru că este singurul..., pentru că este..., doamna director! 
Dna Bibarț Cristina: De ce? Pentru că ei nici nu au acces la terenul respectiv! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Am înțeles. Dumnevoastră nu vreți să se facă această 

investiție, am înțeles, ok, în regulă. 
Dna Bibarț Cristina: Nu, eu nu am spus că nu vreau! Eu zic că este o mare 

păcăleală! ...(neinteleigibil)... 
Dl Cionca Iustin: Bine, dar haideți..., doamna director! 
Dna Bibarț Cristina: Și o să vă demonstrez..., 
Dl Cionca Iustin: Doamna director! 
Dna Bibarț Cristina:..., la timp că nu este real tot ceea ce îmi spuneți. 
Dl Cionca Iustin: Ok. Deci încă o dată. S-ar putea să fie o mare păcăleală. Ne lăsați 

totuși să facem procedura aceasta până la capăt? Că vă rog să mă credeți, dumneavoastră 
ne-ați blocat la Ministerul Dezvoltării prin acele adrese. 

Dna Bibarț Cristina: Eu nu v-am blocat..., 
Dl Cionca Iustin: Bine. 
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Dna Bibarț Cristina:..., și vă rog să nu mai spuneți acest lucru..., 
Dl Cionca Iustin: Bine. În regulă. 
Dna Bibarț Cristina:..., că eu nu v-am blocat cu absolut nimic la Ministerul 

Dezvoltării! Arătați-mi un document prin care eu v-am blocat la Ministerul Dezvoltării! 
Dl Cionca Iustin: Nu..., s-au trezit ei să ne întrebe de conflictul cu dumneavoastră 

fără să îi fi sesizat! Noi am primit până acum 2 avize de la Ministerul Dezvoltării și acum 
noul ministru ne avertizează că există un conflict cu Zona Liberă, să îl stingem. Am adresă 
scrisă, să știți! 

Dna Bibarț Cristina: Dar dați-mi ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: V-o dăm, v-o dăm! Că nu este niciun secret.  
Dna Bibarț Cristina: Ok. 
Dl Cionca Iustin: Iar dacă la licitație nu o să reușim să facem acest Plan de afaceri, 

îl dăm înapoi. Nu este nicio problemă! Dar lăsați-ne să încercăm! 
Dna Bibarț Cristina: Dar stați să vă spun un lucru! Nu ni-l trebuie să ni-l dați înapoi. 

Ridicați-ne dreptul de administrare. Pentru că noi plătim impozit în momentul de față..., 
Dl Cionca Iustin: Asta încercăm..., 
Dna Bibarț Cristina:..., plătim tot felul de taxe. Ridicați-ne dreptul de administrare și 

asumați-vă toți pașii. Nu este nicio problemă! 
Dl Cionca Iustin: Asta încercăm! Doamna director, asta încercăm! Dar lăsați-ne! Că 

nu se poate fără hotărâre de Guvern! 
Dna Bibarț Cristina: Dar eu vă las! Deci eu nu am făcut absolut nimic, decât să apăr 

interesele Regiei pe care o conduc! 
Dl Cionca Iustin: Numai niște adrese. În regulă. Bun. Încă o dată. V-am citit 

informarea, știu toți consilierii, v-am dat ocazia să îi convingeți..., 
Dna Bibarț Cristina: Dar..., 
Dl Cionca Iustin:..., aveți ocazia să le scrieți o scrisoare fiecăruia..., 
Dna Bibarț Cristina: Sigur! Sigur! Asta o să și fac. 
Dl Cionca Iustin:..., eu v-am spus, nu îmi asum un proiect de hotărâre, poate să o 

facă un număr de consilieri, nu aveți decât să îi convingeți. Eu sunt hotărât să mă duc mai 
departe, să încerc să fac această licitație dacă mă lăsați. Și eu..., 

Dna Bibarț Cristina: Putem participa și noi, Zona Liberă? 
Dl Cionca Iustin: Doamnă, dacă vă deschideți fabrică de avioane, cu cea mai mare 

plăcere puteți să participați. 
Dna Bibarț Cristina: Dar nu pot să vin cu dedicație de deschidere. 
Dl Cionca Iustin: Ba uite că se poate. 
Dna Bibarț Cristina: Dumneavoastră veţi faceți o licitație prin care..., ar trebui să 

respectăm legea în România. 
Dl Cionca Iustin: Na bine, haideți că intrăm deja în discuții..., 
Dna Bibarț Cristina: Nu putem să facem licitații cu dedicație de fabrică de avioane. 

...(neinteligibil)...., 
Dl Cionca Iustin: Bine. Haideți să vedem! Haideți să vedem! 
Dna Bibarț Cristina: ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Doamnă, încă o dată! Haideți să vedem dacă putem! Bine? 
Dna Bibarț Cristina: Hai să vedem! 
Dl Cionca Iustin: Bine. 
Dna Bibarț Cristina: De acord! 
Dl Cionca Iustin: ...(neinteligibil)... vă întreb pe dumneavoastră cum vreți să..., 
Dna Bibarț Cristina: Sunt de acord! 
Dl Cionca Iustin:..., faceți dumneavoastră licitație pentru firma Euroccoper, cu 

dedicație. 
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Dna Bibarț Cristina: Exact legal cum se face!  
Dl Cionca Iustin: Na vedeți! Așa facem și noi!  
Dna Bibarț Cristina:..., toată procedura de licitație. 
Dl Cionca Iustin: Tot așa facem și noi, legal. 
Dna Bibarț Cristina: Dar nu fac o licitație prin care să spun să facă o anumită 

activitate. Nu am interzis..., 
Dl Cionca Iustin: Bun. 
Dna Bibarț Cristina:..., să spun să faci doar activitatea respectivă. La licitație scot 

un teren pe care se pot desfășura toate activitățile conform legii, mai puțin cele prohibite. 
Dl Cionca Iustin: Doamna director, aveți încredere în specialiștii noști. Avem la 

Consiliul Județean niște profeșioniști care știu ce să facă. 
Dna Bibarț Cristina: Dacă ar fi profesioniști nu ne-ar trimite hârtii în bătaie de joc și 

răspunsuri la care noi trimitem un document și primim alte răspunsuri. Deci v-aș ruga dacă 
am putea să existe o colaborare, să primim răspunsul exact la hârtia pe care o facem. Iar 
hârtia care am trimis-o la Ministerul Dezvoltării la care dumneavoastră faceți referire..., 

Dl Cionca Iustin: Acuma ați trimis-o sau nu ați trimis-o? Că eu nu mai înțeleg. 
Dna Bibarț Cristina: Stați să vă spun.  
Dl Cionca Iustin: Ați zis că nu ați trimis nicio hârtie! 
Dna Bibarț Cristina: Deci hârtia care am trimis-o la Ministerul Dezvoltării la care 

dumneavoastră faceți referire, prima dată am trimis-o la Consiliul Județean. Deci prima 
dată am trimis documentul respectiv la Consiliul Județean și am pus anumite întrebări la 
care nu am primit niciun răspuns. Aceeași..., 

Dl Cionca Iustin: Ați primit..., doamnă, ați primit răspuns.... 
Dna Bibarț Cristina:..., aceeași hârtie care am trimis-o la Consiliul Județean, am 

trimis-o și la Ministerul Dezvoltării. 
Dl Cionca Iustin: Silvana, există ceva la care nu a primit răspuns? 
Dna Lupu Silvana: Nu știu să existe. 
Dl Cionca Iustin: Da. Să ne spuneți la care adresă nu ați primit răspuns. Eu știu că 

ați primit la toate. 
Dna Bibarț Cristina: Vi le trimit pe toate. 
Dl Cionca Iustin: Bun. 
Dna Bibarț Cristina: Vi le trimit pe toate dumneavoastră. 
Dl Cionca Iustin: Trimiteți-mi-le și poate vă faceți timp..., 
Dna Bibarț Cristina: Deci noi nu am trimis hârtia..., 
Dl Cionca Iustin:..., să veniți să și discutăm. 
Dna Bibarț Cristina: Da. Noi nu am trimis hârtia la Ministerul Dezvoltării fără să vă 

informăm pe dumneavoastră, Consiliul Județean. 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles. 
Dna Bibarț Cristina: Deci noi nu am făcut acest demers. 
Dl Cionca Iustin: Deci încă o dată! Doamna director, hârtiile acestea cu câți bani ne 

cereți, v-am spus acum că nu ne opunem și vă plătim dacă vă puneți de acord pe economic 
între cei doi specialiști de la dumneavoastră și de la noi. Da? În legătură..., 

Dna Bibarț Cristina: Noi dorim să concesionăm terenul. Deci..., 
Dl Cionca Iustin: Doamnă..., 
Dna Bibarț Cristina:..., pentru că altfel noi o să intrăm în faliment și Zona Liberă 

...(neinteligibil)... de cazul acesta. 
Dl Cionca Iustin: Haideți acuma, stați în..., până acuma cum de nu ați intrat în 

faliment că de 20 de ani nu l-ați licitat. 
Dna Bibarț Cristina: Pentru că ne-am chinuit în fiecare zi să putem să lucrăm să 

aducem investitori și să facem ...(neinteligibil)... ce se poate ca să avem profit. 
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Dl Cionca Iustin: Bun. Ne vom chinui și mai departe fără suprafața aceasta. Este o 
decizie luată, așteptăm hotărârea de Guvern și să vedem ce se întâmplă în viitor. Vă ținem 
la curent. 

Dna Bibarț Cristina: Mulțumim frumos! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Dacă mai dorește să intervină vreun consilier județean înainte 

de a trece la punctul Diverse? 
Dl Remețan Florin: Domnul președinte, o ședință separată doar de AGA pe acest 

subiect ar trebuie să facem, nu să stăm pe ordinea de zi a Consiliului Județean. 
Dl Cionca Iustin: Dar cine îi AGA? Domnul Remețan, cine îi AGA?   
Dl Remețan Florin: Consiliul Județean. 
Dl Cionca Iustin: Păi și atunci? Ce vorbim? 
Dl Remețan Florin: ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Nu-i acuma..., AGA nu-i AGA aici?  
Dl Remețan Florin: ...(neinteligibil)... o ședință separată. 
Dl Cionca Iustin: Cum? 
Dl Remețan Florin: Să facem o ședință separată. 
Dl Cionca Iustin: Pentru asta? 
Dl Remețan Florin: Da. Păi da, dacă îi AGA îi ședință AGA atunci, nu îi ședință pe 

ordinea de zi a Consiliului Județean în care nu se fac proiecte și nu se poate vota. 
Dl Cionca Iustin: Păi dacă Consiliul Județean îi AGA, domnul Remețan! 
Dl Remețan Florin: Dar facem o ședință separată. Noi ieri..., 
Dl Cionca Iustin: Cu ce? 
Dl Remețan Florin:..., am aflat prima dată..., 
Dl Cionca Iustin: Domnule, încă o dată! Cu ce scop? 
Dl Remețan Florin: Poate că sunt oameni care au proiecte să facă proiect să îl 

trecem pe ordinea de zi. ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Păi veniți cu..., 
Dl Remețan Florin: ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Ascultați-mă! Cum a venit doamna director acum, puteți să veniți 

fiecare dintre dumneavoastră cu propuneri. Când o să am propuneri, le discutăm cum am 
discutat și acum. Nu am..., 

Dl Remețan Florin: Păi da, dar noi ieri am aflat prima dată de subiect. Nu am avut 
când să facem proiect de hotărâre sau ...(neinteligibil)... 

Dl Cionca Iustin: Domnul Remețan, păi dacă nu veniți la ședințe! Cum puteți să 
spuneți că acuma ați auzit prima dată când avem două hotărâri date în unanimitate..., 

Dl Remețan Florin: Ieri au fost ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin:..., și dumneavoastră ați fost consilier..., 
Dl Remețan Florin: Păi ieri am fost la comisie, am aflat prima dată. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Remețan! 
Dl Remețan Florin: Da! 
Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră ați fost consilier județean și în mandatul trecut și 

în mandatul acesta. 
Dl Remețan Florin: Așa este. 
Dl Cionca Iustin: Avem hotărâre.... 
Dl Remețan Florin: Dar de această problemă am aflat acuma, ieri. Când s-a 

...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Păi și cum ați votat data trecută? 
Dl Remețan Florin: Păi ce treabă are data trecută domnule? Data trecută a fost data 

trecută, acuma ...(neinteligibil)... 
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Dl Cionca Iustin: Păi măi oameni buni! Dacă noi am votat odată lucrul acesta și de 
atunci nu reușim să scoatem hotărârea de Guvern, cum adică ce legătură are? Păi nu poți 
să tot te întorci, azi dai o hotărâre, mâine te duci la Guvern spui nu îi bună hotărârea, hai 
să o mai rupem o dată. Noi trebuie să mergem acum până la capăt. Dacă ne-o respinge 
hotărârea de Guvern ne-o respinge, dacă ne-o aprobă trebuie să mergem să facem 
licitațiile pentru care le-am cerut. 

Dl Remețan Florin: Ne putem întoarce de 100 de ori dacă este spre binele județului 
și a Zonei Libere. Să ne înțelegem! Da? 

Dl Cionca Iustin: Deci dumnevoastră aveți de ales, domnul Remețan, în calitate de 
consilier județean acum, din păcate, între interesul Zonei Libere și al Aeroportului. Da? Pe 
acest teren. Evident..., 

Dna Bibarț Cristina: Nu este vorba de așa ceva! Nu este vorba de terenul Zonei 
Libere ...(neinteligibil)... 

Dl Cionca Iustin: Nu v-am dat cuvântul, doamna director! 
Dna Bibarț Cristina: ...(neinteligibil)...., 
Dl Cionca Iustin: Decuplați pe doamna director, vă rog frumos!  
Dna Bibarț Cristina: Nu duceți în eroare consilierii, vă rog frumos! 
Dl Cionca Iustin: Deci nu v-am dat cuvântul, doamna director și v-am mai spus o 

dată, aici se ia cuvântul..., întrebați dacă vreți să interveniți, nu intrați când vreți! Deci 
domnul Remețan! 

Dl Remețan Florin: Da! 
Dl Cionca Iustin: În calitate de consilier județean, puteți să vă asumați răspunderea 

ca om politic, să luați această inițiativă, să vedeți câte voturi obțineți și să o depuneți pe 
ordinea de zi. 

Dl Remețan Florin: Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Da? 
Dl Remețan Florin: Dar să am răgazul, că de ieri până azi nu am putut să fac.  
Dl Cionca Iustin: Bun. Poate veniți să studiem un pic și cealaltă ofertă, nu ne luăm 

după ce spune pe piață. Acuma, stimați colegi, noi facem o mare prostie că divulgăm niște 
date confidențiale dintr-un Plan de afaceri, care ar putea servi altor județe în dorința de a 
duce această investiție în județul lor.  

Dl Remețan Florin: Aici sunt de acord! 
Dl Cionca Iustin: Doamna director mă trimite la Ministerul Dezvoltării să trimit Planul 

de afaceri că sunt sigur că nu..., 
Dna Bibarț Cristina: Este ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Măi! Tăiați microfonul! Nu mai tot...., păi și tu îl închizi! Da? Deci 

aici nu intervine fiecare când vrea! Nici măcar directoarea Zonei Libere! Deci aici noi 
trebuia să fim discreți, să încercăm să păstrăm această investiție. Sigur că doamna director 
nu își dorește această investiție pentru că pierde o sumă de bani la Zona Liberă. Este de 
înțeles! Nici nu o condamn! Aceasta este datoria ei să aducă bani! Da? Dar nu se poate 
acum să zicem domnule, nu dăm o șansă Aeroportului și facem investiția în Zona Liberă 
și închidem Aeroportul. Dacă doriți oricare consilier județean, stau la dispoziția 
dumneavostră să vă dau mai multe detalii, dar haideți domnule totuși să fim uniți și să 
încercăm să obținem această investiție. Eu cred că ar fi pentru noi o mare realizare să 
facem o fabrică de avioane la Arad. Evident se poate întâmpla să fie o firmă neserioasă, 
deși totuși, domnul Seculici este un om serios. Este vicepreședintele Camerei Naționale la 
nivel național..., văd că vă distrați, doamna director! Deci dacă ați început să râdeți de 
domnul Seculici..., 

Dna Bibarț Cristina: Dacă nu pot vorbi...,   
Dl Cionca Iustin:..., aveți o problemă. 
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Dna Bibarț Cristina:... îmi tăiați microfonul, nici nu pot să cer dreptul. Mi se pare 
...(neinteligibil)...  

Dl Cionca Iustin: Domnule..., dar nu mai vă distrați..., 
Dna Bibarț Cristina:..., sunt o femeie în fond și la urma urmei..., 
Dl Cionca Iustin:..., când spun că este o persoană serioasă domnul Seculici! 
Dna Bibarț Cristina:..., respect puteți să aveți pentru o femeie.  
Dl Cionca Iustin: Să știți că este semnată de domnul Seculici. Nu încercați să dați 

aici niște conotații..., 
Dna Bibarț Cristina: Domnul Seculici a fost președintele Consiliului de Administrație 

în Zona Liberă. Domnul Seculici a făcut toate investițiile în Zona Liberă. Nu am nimic 
personal cu el, am spus foarte clar, nu ne opunem să fie investiții..., 

Dl Cionca Iustin: Atunci nu vă opuneți și haideți să închidem discuția! 
Dna Bibarț Cristina:..., dar vrem și noi investitorii noștri să se dezvolte. Voi face acel 

memoriu, voi explica consilierilor, voi explica câte sume de bani se pierd din cauza asta...,  
Dl Cionca Iustin: Vă rog! Vă rog să o faceți! 
Dna Bibarț Cristina:..., și o să vedeți. Și vrem în final..., 
Dl Cionca Iustin: Poate..., 
Dna Bibarț Cristina:..., să știm cine răspunde, pentru că noi nu ne dorim să avem o 

problemă ...(neinteligibil)... 
Dl Cionca Iustin: Poate explicați doamna director de ce de 20 de ani nu ați putut să 

o închiriați până acuma când am luat-o noi. 
Dna Bibarț Cristina: Pentru că nu am fost lăsată să o închiriez, pentru că de fiecare 

dată mi s-a spus..., 
Dl Cionca Iustin: Cine nu v-a lăsat? 
Dna Bibarț Cristina: Președinții Consiliului Județean..., 
Dl Cionca Iustin: Adică eu? Eu nu v-am lăsat? 
Dna Bibarț Cristina: Și dumneavoastră..., 
Dl Cionca Iustin: Mințiți doamnă!  
Dna Bibarț Cristina:..., pentru că ați spus că se face..., 
Dl Cionca Iustin: Doamnă mințiți! 
Dna Bibarț Cristina:..., turnul de control al Aeroportului acolo..., 
Dl Cionca Iustin: Doamnă, mințiți acuma! Asta faceți! 
Dna Bibarț Cristina:..., și va fi o investiție a turnului de control al Aeroportului. 
Dl Cionca Iustin: Bine. Haideți că nu are rost. Este jenant! 
Dna Bibarț Cristina: Na, păi da..., nu putem să mințim! 
Dl Cionca Iustin: Și vă rog frumos să dovediți că eu v-am împiedicat să o dați asta.  
Dna Bibarț Cristina: Uite mă împiedicați acuma! Dați-mi voie să o concesionez 

acuma! 
Dl Cionca Iustin: Doamnă concesionați-o! Dar.... 
Dna Bibarț Cristina: Asta fac! 
Dl Cionca Iustin:..., avertizați că suntem într-o procedură. V-am dat în scris asta! 
Dna Bibarț Cristina: De luni se demarează procedura de licitație! Asta facem! 
Dl Cionca Iustin: Aveți în scris de la mine! 
Dna Bibarț Cristina: Poftim? 
Dl Cionca Iustin: Aveți în scris de la mine că puteți să o concesionați..., 
Dna Bibarț Cristina: Da! Asta facem! 
Dl Cionca Iustin:..., dar trebuie să îi avertizați..., 
Dna Bibarț Cristina: Asta facem! 
Dl Cionca Iustin:..., trebuie să îi avertizați pe oamenii aceștia că noi o vom lua prin 

hotărâre de Guvern și nu vreau să îi păcăliți. 
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Dna Bibarț Cristina: Dar nu îi păcălim, că ei se prezintă și la licitația cealaltă că 
doresc toată suprafața. 

Dl Cionca Iustin: Bine. Să vină. În regulă. 
Dna Bibarț Cristina: O să vină! Mulțumim! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Deci eu niciodată, stimați colegi, nu i-am spus doamnei 

director să nu o concesioneze. Este o diversiune și îmi pare rău că la nivelul acesta 
ajungem.  

Dna Bibarț Cristina: Mai vedem. 
Dl Cionca Iustin: Dacă era închiriată, noi nu mai puteam să primim această cerere. 

Și vă mai spun un lucru! Când a venit prima dată firma aceasta la mine am trimis-o la 
doamna director la Zona Liberă, încercând să îi trimitem în Zona Liberă pentru că mie îmi 
convenea să fie acolo să plătească și taxele de la Zona Liberă și să beneficieze și 
Aeroportul cu pista. Nu au vrut, nu îi pot obliga..., 

Dna Bibarț Cristina: Și de ce nu au rămas în Zona Liberă dacă ați trimis-o? 
Dl Cionca Iustin:..., încerc să fac acest transfer din dorința de a nu pierde această 

investiție. 
Dna Bibarț Cristina: Și de ce nu au rămas în Zona Liberă? 
Dl Cionca Iustin: O să vedem în curând dacă este o investiție serioasă sau nu, eu 

sper să fie o investiție serioasă și să ne aducem aminte peste ani de această discuție 
tragico-comică, că nu știu cum să îi spun altfel. 

Dna Bibarț Cristina: De ce nu a rămas în Zona Liberă firma respectivă dacă a venit 
la noi? 

Dl Cionca Iustin: Bine. Dacă la Diverse dorește cineva să se înscrie? Înțeleg că nu 
dorește nimeni. Bine. Eu vă mulțumesc, vă invit încă o dată pe cei care doriți să avem o 
discuție pe acest subiect sau pe alte subiecte legate de investiții, să veniți să avem o 
discuție când doriți dumneavoastră. Mă sunați, aveți telefonul meu și putem să avem o 
discuție. La revedere, o zi frumoasă!  
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